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ČESKO: K moci se Pětikoalice dostala manipulací s volebním zákonem podpořenou
tehdejším předsedou Ústavního soudu Rychetským. Své voliče přesvědčovala především
ODS pomocí lží a neustávajícími útoky na ANO a jejího předsedu Babiše, k nimž se přidali
samozřejmě kolegové z ostatních koaličních stran, respektive dlouho před volbami
kritizovali vše, co Babiš udělal. Můžeme samozřejmě polemizovat o tom, měli li pravdu či
nikoliv, jisté však je, že po vstupu do vlády nedělají nic lépe, než dělaly předešlé vlády.
Hodnocení nejhorší vlády od počátku existence samostatného státu s výjimkou
protektorátu si tak zaslouží.

  Přestože současná vládní koalice má v různých výzkumech veřejného mínění stále dohromady
kolem 30% potencionálních hlasů, což je až podezřelé, protože sečteme li všechny Cempery, Pribáně,
Hřebenáře, členy stran účastnících se na devastaci země, pracovníky médií a zmanipulované
vysokoškoláky, pořád by to nemělo dát dohromady tolik lidí. Takže buď jsou průzkumy cinknuté,
nebo jsme nepoučitelní. Co vše se ještě musí stát, abychom se nejen sešli na skutečně plném
Václaváku a náměstích dalších velkých měst, ale zároveň se vydali vymést politický chlív přímo tam,
kde se kydá největší hnůj? To není výzva k násilí, nicméně bez důrazného projevu nespokojenosti se
prostě nic nezmění. Arogance čelních představitelů Pětikoalice je nesmírná a hraničí s ignorací
potřeb občanů státu, v jehož čele stojí. Češi proslulí svou mírností a schopností ohýbat záda až
k zemi vydrží mnohé, ale vše má své hranice.

Konsolidační balíček připravený vládou a schválený většinou poslanců danou jejich poměrem vůči
opozici je vrcholem toho, co vláda předvádí. Jde o jasný důkaz o předvolebních lžích přetavených
v otočku o 180°. Po rekordní inflaci, neúnosném zdražení energií a potravin, paliv a pohonných hmot,
nájmů a drsném snížení objemu valorizace důchodů, to vše při růstu platů politiků, přichází navýšení
už tak vysokých daní. Křiváctví Fialy, naprostá neschopnost Stanjury a Válka, k tomu drzost
Pekarové Adamové a zákeřnost Pirátů způsobuje, že už získávají status nepřekonatelné
bezcharakternosti. Nic na tom nemění ani skutečně propracovaný systém sebechvály a podpory
liberálních médií.

Po prokazatelném okrádání českých spotřebitelů ve všech směrech včetně elektřiny u nás velmi
levně vyráběné se dozvídáme, že nás v budoucnosti mimo splácení naprosto nesmyslných stíhaček
F-35 čeká nedostatek léků, které budou prý na příděl (Gustav Husák se musí v hrobě mlátit smíchy).
Aby toho nebylo dost, liberálové v OSN vyzývají lidstvo, aby se z ekonomicko-zelených důvodů vrátili
do chýší stavěných z přírodních materiálů dosud využívaných v zaostalých zemích Afriky a
Jihovýchodní Asie. K tomu samozřejmě přispívá Evropská komise posunující svými rozhodnutími
Evropskou unii systematicky úrovní blíže právě k Africe. Připomeňme si Green Deal a soubor
opatření, která mají vést k naprostému výmyslu nazvanému uhlíková neutralita. A protože my máme
neschopnou vládu stojících před ancáblem Leyenové v předklonu, a navíc je ta vláda papežtější než
papež sám, jsou dopady u nás daleko drsnější než jinde. To vše při mnohem nižších příjmech, než
mají v zemích od nás na západ. Takže všechny tabulky, které prezentují Českou republiku v horší
polovině, můžeme posuzovat zároveň v poměru s příjmy a bohužel si přiznat, že hůře, než my, na tom
v Evropě už asi nikdo není.

Ironické poděkování voličům Pětikoalice za současný stav je tak jistě na místě. Nechali se opít
rohlíkem, což je prostě realita. Nepochopitelné však je, že jich i přes výše uvedené je stále dost na to,
aby se někteří lumpové na svých postech udrželi. Upřímně, Zdechovský, Niedermayer, Pospíšil,
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Piráti i kolaboranti z ANO včetně Jourové či Charanzové a pár dalších nám škodí na úrovni
Evropského parlamentu a dostanou li se tam i po dalších eurovolbách, bude to ukázka hlouposti
národa. Pokud jde o příští parlamentní, byla by ostuda, nebudou li předčasné. Ty prezidentské však
ukázaly, že idiocie je v českém národu zakořeněná. V podstatě si tedy musíme přiznat, že si za
současný tristní stav můžeme sami. A jediní, kdo na tom profitují, jsou politici a jimi preferované
pijavice přisáté na státním rozpočtu. A že jich je, o tom vůbec nepochybujme.
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